



Verslag bestuursvergadering Dorpsraad van maandag 8 jan. 2023.

Aanwezig: Bart Bakker, Els van Daal, Ed Tigchelaar, Janneke Straten en Johan van den Boom,

Verhinderd: Han Ribberink.

De agenda

1. Janneke opent de vergadering met de beste wensen voor een ieder en memoreert de geslaagde Nieuwjaarsduik op 1 januari en de Nieuwjaarsreceptie gisteren van het Lindense Gilde.
Toevoegen bij de ingekomen stukken: 2 Raadsinformatiebrieven en een oproep van J. Bosmans m.b.t. dementiecurssussen. Besloten wordt conform zijn vraag om deze brief op de site te zetten.
2. Verslag vergadering van maandag 4 december '23
Is al goedgekeurd en op de site gepubliceerd.
3. Ingekomen post en mededelingen.
 - a) Mail d.d. 29.11. Nieuwsbrief VKKNB nov.2023, ter kennisname en er wordt een goed initiatief genoemd dat nadere aandacht vraagt.
 - b) Mail d.d. 04.12 van Wouter Hunnekens / Ginder. Zinnvolle bijeenkomst over suggesties voor actualisatie van de verordening KP, zowel van ondernemers als van andere betrokkenen. Vervolg 2^{de} kwartaal '24.
 - c) Mail d.d. 04.12 van Arno van Haren over "HogenoordApp". Vanuit het contact van Janneke met de camping: Het toiletgebouwtje bij de trailerhelling is niet het gehele seizoen geopend, op de camping is er altijd wel een toilet beschikbaar voor voorbijgangers. Gelieve geen vermelding op de HogenoordApp.
 - d) Mail d.d. 04.12 van Yvette van Rijckevorsel m.b.t. samenwerkingsafspraken: Janneke stuurt de mail ook door aan Els.
 - e) Mail d.d. 05.12 van ons aan WIU over groen-aanplant om het transformatorhuisje aan de Eindsestraat. Deze aanplant is alsnog opgenomen, maar nu het trafohuisje er staat is het minder gezichtsbepalend storend dan gedacht.
 - f) Mail d.d. 07.12 van Patrick Buijs m.b.t. stukken n.a.v. gesprek van 29.11 over geluidswal A73: Een vervolg berichtgeving van resultaten van het overleg met provincie inzake toestemming om met voorgenomen gefaseerde aanpak door te gaan in relatie tot uitkomsten flora en faunaonderzoek is te verwachten in het 2^{de} kwartaal '24. Afsproken wordt dit punt als reminder te agenderen voor vergadering april 2024
 - g) Mail d.d. 07.12 van Volkshuisvesting m.b.t. uitnodiging woonvisie gemeente LvC op 22 jan. Els gaat en meldt zichzelf aan. Er liggen in deze woonvisie diverse keuzes op tafel en er zal mede bezien worden welke prioriteiten daaraan gegeven gaan worden.
 - h) Mail d.d. 11.12 van Ruimtelijke Ordening LvC m.b.t. paraplubestemmingsplan parkeernormen: De diverse regels betreffende parkeren in de voormalige gemeenten zullen geharmoniseerd worden.
 - i) Mail d.d. 15.12 van communicatie LvC: Verslag bijeenkomsten omgevingsvisie 2040. Ter kennis neming.
 - j) Mail d.d. 19.12 van W Koetsier PlanBoom: Janneke heeft het nogmaals op de DR-App gezet. Er is inmiddels weer contact vanuit W. Koetsier en Janneke regelt voor en met de betrokkenen de aanschaf van de boompjes en struiken.
 - k) Mail d.d. 21.12 van Frank Ermers Plaatsing laadpaal Linden. Voorstel gemeente LvC betreft het JPM Keijzerspleintje. Na een gedachtewisseling over De Burcht en het pleintje - ondermeer over hoe openbaar beide locaties beleefd worden - kiezen we voor een dubbelzijdige laadpaal op het JPM Keijzerspleintje.
 - l) Mail d.d. 21.12 van W. Kraanen n.a.v. brief aan college LvC om uitbreiding opdracht verkeersonderzoek. Dit verzoek is samen met de dorpsraad Beers gedaan en is aan het college voorgelegd. We hebben hier nog geen reactie op gehad. In dit verband wordt opgemerkt dat de vertrekroute vanaf de camping over de Hoogevoort, die daarbij verbreed moet worden door de gemeente nog steeds niet als zodanig onderschreven is. Dit zou tegelijk met de werkzaamheden aan de dijk, waar het waterschap in ontwerp mee bezig is, uitgevoerd kunnen worden, een zgn. "mee-koppelkans",
 - m) Mail d.d. 22.12 Nieuwsbrief VKKNB dec. 23: Op donderdag 22 februari organiseert het programma Leefbaarheid in de Dorpen daarom de Inspiratiesessie Krachtenbundeling. Tijdens deze bijeenkomst gaan we met elkaar in gesprek over de beleidsthema's Collectieve Duurzaamheid en Zorg/Welzijn. Afsproken wordt dat Els zich hiervoor aanmeldt.

- n) Mail d.d. 27.12 van Maasheggen UNESCO. Reacties gevraagd. Bart meldt zich om dit aandachtsgebied namens de dorpsraad in portefeuille te nemen, het meest passend binnen het gehele cluster van ook Dommelsvoort/Topparken en de verordening KP, dat hij samen met Han, Johan en Els beheert.
- o) (toegevoegd) Mail d.d. 8 jan van "Negen". In hun bijlage "spelbepalers in beweging", bieden ze hun diensten aan over alle mogelijke zaken op het terrein van sport en beweging, waar ook wij gebruik van kunnen maken. Zo is er, geïnventariseerd, zeker belangstelling voor een cursus valpreventie voor ouderen en via navraag van Janneke onder jongeren en ouders met kinderen ook belangstelling voor ondermeer een zwemplatform bij het zwemstrand aan de oever van plas 3, een skate-baan en mogelijkheden voor buiten fitness. Mogelijk kunnen een aantal wensen ook ondergebracht bij de subsidie aanvragen door of met ondersteuning van de dorpsraad op de begroting van 2024.

4. Nodige aanvullingen cq wijzigingen in het portefeuille beheer over 2024 (Janneke – Johan).

We denken aan:

- a. Over het centrum van Linden: gevat in het gebied Hostert/ onverhard pad /Stegstraat/Kerkstraat is al veel gedacht en geschreven. Het voorstel is nu om te komen tot een werkgroep van geïnteresseerden / belangstellenden maar met name ook jongeren. Zij zullen immers zich willen herkennen en thuis voelen in hun (dorps)-centrum en de toekomstige vorm van hun dorpscentrum willen invullen, of tenminste hun visie daarover en op kunnen geven. We denken hierbij aan een externe deskundige gespreksleider omdat we uit ervaring weten hoe allerlei ogenschijnlijk tegenstrijdige belangen er voor zorgen dat we vooralsnog niet tot een eensluidende visie zijn gekomen. Wordt vervolgt onder het motto: wat is een, - ook voor de toekomst,- leefbare kern voor ons dorp.

Afspraak: ieder denkt na over wie hiervoor gericht uit te nodigen en een mogelijke geschikte externe deskundige voor deze opdracht. Volgende vergadering in februari vaststellen.

- b. Aandachtsgebied Maasheggen: Bart neemt dit thema voor zijn rekening, passend in de Dommelsvoort portefeuille
- c. En verder...nemen we het portefeuille overzicht door, waarbij Johan een stapje terug doet op het Topparken dossier en Ed het penningmeesterschap en de voorbereidende werkzaamheden bij vergaderingen etc. van Jan van Essen overneemt. Janneke zal het geheel actualiseren zodat we weer allemaal onze taken kennen.

5. Wat verder ter tafel komt.

a. Stand van zaken:

- Schaatsbaan: Het hoge water en zeiknatte grond afgelopen 2 maanden houdt nu werkzaamheden op locatie tegen. Het geheel is in goede handen bij Jos Bakker en John Jansen.
- Jeu de Boulesbaan: Ed laat weten dat het contact hierover via Arno, Johan de Valk en Jan van Kempen van LvC loopt. Door het slechte weer loopt de renovatie wat vertraging op.
- Kerkklokverlichting: Janneke vraagt offertes op t.b.v. de reparatie.
- Buurtcirkels: Els heeft contact met Mirthe Verberkt, Sociom over om de draad van een jaar geleden weer op te pakken. Ze hoopt voor de komende vergadering Mirthe te kunnen uitnodigen.

- b. Johan vraagt hoe om te gaan met de contactpersonen van diverse politieke partijen, die (on)regelmatig willen aanschuiven bij de bestuursvergadering. Afspraak we sturen ze allen onze jaarplanning van vergaderingen toe zodat eenieder in eigen club kan besluiten en we attenderen ze op onze website voor de agenda en de verslaglegging

- c. Kosten bekend voor de renovatie van het Mariakapelletje? Zullen zeker al bij de (ex-) penningmeester bekend zijn, wij beschikken er hier nog niet over.

- d. Toegevoegd. Vanuit meerdere kanten zijn er voor diverse zaken subsidies te verkrijgen; naast de jaarlijks aan te vragen gemeentelijke subsidie valt er te denken aan de VVKNB (vereniging kleine kernen NBr) en ook Arno, onze contactpersoon noemde nog een aantal andere subsidie verleners en fondsen die mogelijk voor ons beschikbaar zijn. Janneke zal deze (zoek) taak op zich nemen.

6. Rondvraag.

- Els vraagt hoe precies de afspraken zijn over het al of niet verplichte jaarlijkse contact tussen dorpsraad en de aan de dorpsraad toegewezen gebiedswethouder. Hoe is deze samenwerking? Daarbij immers wordt de samenhang van meerdere van onze aandachtsgebieden in een geheel gezet. Hoe is deze samenwerking geborgd? Vanuit de samenwerkingsovereenkomst tussen dorps- en wijkraden en het college van B&W wordt, de volgende ochtend, duidelijk dat er een jaarlijks overleg dient plaats te vinden.
- Els meldt gelezen te hebben dat voor aanwonenden langs de N321, bij de komende renovatie er mogelijk sprake is van compensatie / subsidie in verband met geluidsoverlast.
- Els laat tot slot weten dat j.l. vrijdag bij de gemeentelijke Nieuwjaarsreceptie door diverse kernen nog een korte acte de presence gehouden is. Els was gevraagd voor Linden een podiumplek in te nemen.
- Janneke tot slot meldt dat de blauwe vuilniszakken die ze geplaatst heeft bij het Bastion omdat de gemeente geruime tijd voor en tijdens de feestdagen de groene prullenbakken afgesloten had prima hebben gefunctioneerd. Maar ook dat er nog steeds veel vandalisme, overlast en rommel daar te vinden is en dat melden op de Gemeente-App niet het gewenste effect geeft. Groene verlichting zou hierin mogelijk verbetering kunnen brengen.

Datum volgende bestuursvergadering: maandag 5 februari 20.15 uur

2024.01.09

Johan vd Boom

secretaris DR. Linden